

Description of Residential Property 住宅物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq.ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積(包括露台、工作平台及 陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	G/F & 1/F 地下及1樓	А	234.926 (2,529) Balcony 露台:6.004 (65) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	61.828 (666)	-	-	-	-	-	
		В	231.480 (2,492) Balcony 露台:6.000 (65) Utility Platform 工作平台:1.514 (16)	-		-		58.520 (630)	_	_	_	_		
	2/F 2樓	А	143.099 (1,540) Balcony 露台:—— Utility Platform 工作平台:——	-	-	-	85.038 (915)	-	-	-	-	_	-	
Tower 1		В	153.849 (1,656) Balcony 露台 : 5.494 (59) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16)	-		-	62.413 (672)	-	-	_	_	_	_	
第1座	3/F, 5/F-12/F and 15/F-20/F 3樓、5樓至	А	149.996 (1,615) Balcony 露台 : 5.397 (58) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	_	-	
	12樓及15樓至 20樓	В	153.849 (1,656) Balcony 露台 : 5.494 (59) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	21/F & 22/F 21樓及22樓	А	240.256 (2,586) Balcony 露台: 6.005 (65) Utility Platform 工作平台: 1.506 (16)	-	-	-	33.399 (360)	-	-	85.775 (923)	-	-	-	
		В	248.828 (2,678) Balcony 露台:6.002 (65) Utility Platform 工作平台:1.501 (16)	-	-	-	32.683 (352)	-	-	87.448 (941)	-	-	-	

^{1.} Ther area specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{2. 4/}F, 13/F and 14/F are omitted.

^{3.} The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米 = 10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎, 與以平方米顯示之面積可能有些微差異。

^{2.} 不設4樓、13樓及14樓。

^{3.} 每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如 有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

Description of Residential Property 住宅物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq.ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積(包括露台、工作平台及 陽台(如有))	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	G/F 地下	А	125.881 (1,355) Balcony 露台:—— Utility Platform 工作平台:——	-	-	-	-	76.234 (821)	-	_	-	-	-	
		В	99.887 (1,075) Balcony 露台:—— Utility Platform 工作平台:——	-		_		48.257 (519)	-	_	-	_	-	
	1/F 1 樓	А	132.680 (1,428) Balcony 露台 : 5.113 (55) Utility Platform 工作平台 : 1.686 (18)	-	-	-	-	-	-	_	-	-	-	
		В	105.609 (1,137) Balcony 露台:3.760 (40) Utility Platform 工作平台:1.501 (16)	-		_	_	_	-	_	-	_	_	
Tower 2 第2座	2/F	А	104.482 (1,125) Balcony 露台 : – – Utility Platform 工作平台 : – –	-	-	-	23.771 (256)	-	-	_	-	-	-	
	2樓	В	81.623 (879) Balcony 露台 : – – Utility Platform 工作平台 : – –	-	-	-	18.810 (202)	-	-	-	-	-	-	
		А	110.071 (1,185) Balcony 露台 : 4.005 (43) Utility Platform 工作平台 : 1.584 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	3/F 3樓	В	85.625 (922) Balcony 露台:3.180 (34) Utility Platform 工作平台:1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		С	105.237 (1,133) Balcony 露台 : – – Utility Platform 工作平台 : – –	-	-	_	92.288 (993)	-	-	-	-		-	

^{3.} 每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如 有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。



^{1.} Ther area specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{2. 4/}F, 13/F and 14/F are omitted.

^{3.} The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米 = 10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎, 與以平方米顯示之面積可能有些微差異。

^{2.} 不設4樓、13樓及14樓。



12000	ption of Resident Property 宅物業的描述	ial	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq.ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	sq.metre (sq.ft) 實用面積 (包括露台、工作平台及 陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	5/F-12/F and 15/F-21/F 5樓至12樓及 15樓至21樓	А	110.071 (1,185) Balcony 露台:4.005 (43) Utility Platform 工作平台:1.584 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		В	85.625 (922) Balcony 露台 : 3.180 (34) Utility Platform 工作平台 : 1.504 (16)	-	-	-		-	-	-	-	-	-	
Tower 2 第2座		С	110.885 (1,194) Balcony 露台:4.130 (44) Utility Platform 工作平台:1.518 (16)	-		-	-	-	-	-	-	-	-	
	22/F 22樓	А	248.333 (2,673) Balcony 露台 : 5.621 (61) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16)	-	-	-	56.610 (609)	-	-		-	_	-	
	23/F 23樓	А	221.028 (2,379) Balcony 露台 : 6.011 (65) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16)	-		-	20.714 (223)	-	-	196.578 (2,116)	-	-	-	

^{1.} Ther area specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{2. 4/}F, 13/F and 14/F are omitted.

^{3.} The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米 = 10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎, 與以平方米顯示之面積可能有些微差異。

^{2.} 不設4樓、13樓及14樓。

^{3.} 每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如 有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

Description of Residential Property 住宅物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq.metre (sq.ft)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq.ft.) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積(包括露台、工作平台及陽台(如有)) C平方米(平方呎) F	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	G/F 地下	А	124.413 (1,339) Balcony 露台 : Utility Platform 工作平台 :	-	-	-	-	92.494 (996)	-		-	-	-	
		В	100.794 (1,085) Balcony 露台:—— Utility Platform 工作平台:——	-		-		46.674 (502)	_	_	_	_		
	1/F 1 樓	А	131.000 (1,410) Balcony 露台 : 5.075 (55) Utility Platform 工作平台 : 1.512 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	_	-	
		В	106.129 (1,142) Balcony 露台:3.834 (41) Utility Platform 工作平台:1.501 (16)	-	_	-	_	-	-		-	_	_	
Tower 3 第3座	2/F	А	104.482 (1,125) Balcony 露台:—— Utility Platform 工作平台:——	-	_	-	23.088 (249)	-	-	-	-	_	-	
	2樓	В	81.623 (879) Balcony 露台:—— Utility Platform 工作平台:——	-	-	-	14.188 (153)	-	-	-	-	-	-	
		А	110.071 (1,185) Balcony 露台:4.005 (43) Utility Platform 工作平台:1.584 (17)	-	-	-	-	-	-		-	_	-	
	3/F 3樓	В	85.625 (922) Balcony 露台:3.180 (34) Utility Platform 工作平台:1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		С	105.237 (1,133) Balcony 露台:—— Utility Platform 工作平台:——	-	-	-	92.276 (993)	-	-		-	-	-	

^{3.} 每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如 有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。



^{1.} Ther area specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{2. 4/}F, 13/F and 14/F are omitted.

^{3.} The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米 = 10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎, 與以平方米顯示之面積可能有些微差異。

^{2.} 不設4樓、13樓及14樓。



12000	Description of Residential Property 住宅物業的描述		Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq.ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	sq.metre (sq.ft) 實用面積 (包括露台、工作平台及 陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Air- conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	5/F-12/F and 15/F-21/F 5樓至12樓及 15樓至21樓	А	110.071 (1,185) Balcony 露台:4.005 (43) Utility Platform 工作平台:1.584 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		В	85.625 (922) Balcony 露台: 3.180 (34) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-		-	-	-	-	-	-	-	-	
Tower 3 第3座		С	110.866 (1,193) Balcony 露台:4.111 (44) Utility Platform 工作平台:1.518 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	22/F 22樓	А	248.723 (2,677) Balcony 露台:6.011 (65) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	56.610 (609)	-	-		-	-	-	
	23/F 23樓	А	221.028 (2,379) Balcony 露台 : 6.011 (65) Utility Platform 工作平台 : 1.500 (16)	-		-	20.714 (223)	-	-	196.578 (2,116)	-	-	-	

^{1.} Ther area specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square foot, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{2. 4/}F, 13/F and 14/F are omitted.

^{3.} The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that it forms part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米 = 10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎, 與以平方米顯示之面積可能有些微差異。

^{2.} 不設4樓、13樓及14樓。

^{3.} 每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。在構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如 有)的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。